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KPR Frågor/Funderingar från Samrådsmöte PRO, SPF- Sotenäs. 

 
 

 

1. Sotenäs Kommuns placering på indexlistan avseende hemtjänsten för 2022 blev 103 av 

290 kommuner. Resultatet för 2023 redovisas 2023-12-04 vad blev resultatet? 

 

 

 

2. Inköp och placering av utvändiga hjärtstartare i kommunen med placering på centrala 

platser. Är det något som kommunen utför eller kan tänka sig att deltaga i? 

 

 

 

3. Inköp och placering av transportrullstolar på centrala och gemensamma samlingsplatser i 

kommunen. Är det något som kommunen utför eller kan tänka sig att deltaga i? 

 

 

 

4. Trafikfråga från PRO/SPF/KTR- Sotenäs. Frågan från föregående möte kvarstår då lämnat 

svar inte är till fyllest. Vi vill veta och förstå kommunens/vägverkets syn och policy för 

gående och transporter på våra trottoarer samt gång och cykelbanor i kommunen. Hur är 

det tänkt att fungera avseende skyltning, markeringar, enhetlighet, information med mera?  

 

 

 

 

 



 

 

 

5. Utvärdering av kvalitén på/för demensboende och anhörig bör anpassas till familjens och 

kommunens gemensamma behov, för en god möjlighet till utvärdering och ett gott resultat 

i Sotenäs. 

 

 

 

6. Nytt sophanteringssystem i kommunen. Fråga avseende teknisk funktion och 

tillgänglighet för äldre och personer med särskilda behov. Det kommunala bolaget Rambo 

bör bjudas in för en konkret information. Då den utgivna informationstexten inte är en 

juridisk bindande informationstext bör den trattas ner till att innehålla den önskade effekt 

förändringen avser.  

 

 

 

7. Gällande problemet med rekrytering av personal. Är då volontärarbete något alternativ? 

Om så är fallet bör ett behov med gällande regelverk som underlag tas fram. 

 

 

 

8. Hur ser kommunens möjligheter ut att hjälpa de äldre med snöskottning? Kan det utföras 

mot ersättning? Kommunens ansvar gällande kommuninvånare? Samarbete med t.ex. 

Vägverket med dennes väg/trottoar där ansvaret ligger på fastighetsägaren? 

 

 

 

9. Hur framskrider arbetet med de sex rum som planerats för korttidsboende på 

Kvarnbergshemmet.   
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Jan Åsberg på uppdrag av KPR-ledamöterna. 


